

UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

Sted:	Marianne	Tid:	19.09.16 kl 19.15	Styremøte nr:	8
Deltagere fra styret:	Erik H Østbakken, Lillann N Petlund, Britt Agnarsdatter, Marianne Sollie Warø, Kari Solberg Bakken, Silje Korsmo				
Forfall:	Ole Jonny Grongan				
Referent:	Lillann Nerem Petlund	Distribueres til:			

Sak	Start kl. 19.15	Ansvar	
01.08.16	<p>Godkjenning av protokoll og utdrag av protokoll styremøte 22.08.16. <i>Godkjent</i></p>	Styret	
02.08.16	<p>POST INN.</p> <ul style="list-style-type: none"> • NKK: Invitasjon til Innlandsmesterskap LP • NKK: Innkalling til NKK's 55.ordinære repr.møte. • NKK: Terminlister lagt ut. • NKK: IT-avd. info om spam. • NKK: Prøver anerkjent. • NKK: Kvittering for bestilling prøver. • NKK: Frist Hundesport. • NKK: Høring – Nytt regelverk konkurranse blodspor. Frist 14.12.16. • NKK: IT-avd.: Endring i NKK sitt klubbmailsystem. Gjelder fra 01.12.16. • M T: Miljøtrening m.m. <i>Erik har svart på denne.</i> • Elverum kommune: Nyhetsbrev. • Tone Andresen: Info fra AG-gruppa. <p>Hinder: Stig P ordner med ny slalom. Nye sandsekker kommer etter jul.</p> <p>Innetrening: Gruppa ønsker å trene inne i hallen til Tor Løken også i vinter, men med et mer egnet underlag. Kunstgress egner seg bra og dette gis bort gratis. De ønsker å kontakte Tor Løken og høre om det lar seg gjøre å skifte underlag i hallen. <i>Styret avventer til AG-gruppa har snakket med Tore Løken, og til en har fått en pris.</i></p> <p>Fredagstrening: De ønsker å fortsette med treninger på fredag, men ingen ønsker å binde seg fast. De valgte å dele det på fire medlemmer. I den forbindelse så trenger de en ekstra nøkkel. <i>Styret sier ja til nøkkel.</i></p> <p>Stevne: Det blir avholdt Uoffisielt Agilitystevne /Klubbmesterskap AG 21.09.16. kl 18.00.</p> <ul style="list-style-type: none"> • S P: Faktura for slalom. • S T.Z: Betaling RallyLp-kurs. <i>Betalt</i> 		

UTDRAG PROTOKOLL
ELVERUM HUNDEKLUBB

03.08.16	POST UT. <ul style="list-style-type: none"> • M T • S P 		
04.08.16	Treningskonkurranser LP, hvem kan ta styring over LP-gruppen. <i>Legge ut på FB om noen av medlemmene(helst 2 stk) kan tenke seg å ta på seg å starte opp igjen LP-gruppa.</i>	Lillann	
05.08.16	Innendørstrening vintersesongen 2017: <i>Avvente</i>		
06.08.16	Påmelding til kurs og tilbakemelding til påmeldte. <i>Flere må ha tilgang til kursmail snarest da mange etterspør svar på om de har fått plass på kurs. " bør ha mulighet for å svare på spørsmål. Endre rutiner. Sende SMS om at våre mail kan havne i deres "Søppelbox".</i>		
07.08.16	Høring – Nye Championatregler Lp. <i>Styret er positiv til dette. Erik svarer.</i>	Erik	
08.08.16	Medlemsmøte med DogWalker tilstede. <i>Legge ut på FB om det er interesse for dette.</i>	Lillann	
09.08.16	Tidspunkt for klubbmesterskap Lydighet. <i>Skaffe dommer. Erik spør Inger Østlie. Dato blir 17.10.16 hvis dette passer for dommer. Legge det ut på hjemmesiden med link på FB.</i>	Erik Lillann	
10.08.16	Nytt klubbmesterskap i Brukslydighet. <i>Ikke i år, men begynne allerede nå og vurdere om vi skal ha det i 2017.</i>		
11.08.16	Annet <ul style="list-style-type: none"> • Ønske om bøyer til slalom fra noen i AG-gruppa. <i>Nei</i> • Stevnelederkurs <i>Spørre noen i Bruksgruppa om de ønsker å gå dette kurset.</i> • Aktivitetskalenderen <i>Denne må oppdateres.</i> • Miljøtreningene <i>Bruke FB til å minne medlemmene om miljøtrening dagen før.</i> 		



UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

	<ul style="list-style-type: none">• Juleavslutning. <i>Det blir juleavslutning 05.12.16 etter miljøtreningen som starter kl 18.00.</i>		
--	--	--	--

Neste styremøte blir mandag 14.november kl 19.15 hos Marianne.